



Date:

التاريخ:

Date:10/2/2025

Subject: Provision of S/NFIs to IDPs affected by famine in Krenek and Habila locality of in West Darfur.

الموضوع: توفير وتوريد بطانيات ومشمعات للنازحين المتضررين من المجاعة في محلية كرينك وهبلا في ولاية غرب دارفور .

HOPE organization invites qualified and interested suppliers to submit bids for the Supply and Provision of S/NFIs to IDPs affected by famine in West Darfur. If you are interested in submitting a bid, you can download the tender document and BOQ from: Sudanbid.com

BOQ for supply and Provision of S/NFIs to IDPs affected by famine in West Darfur.

م	البيان	الكمية المطلوبة	السعر
1	مشمعات Tarpaulin (Size 8ft*8ft and color white or blue)	500	
2	بطانيات Blankets:(Medium size, thermal fleece Relief blanket 100% recycled Size 150*200cms Blankets)	500	
1	المجموع (جنبة سوداني)		

Below Requirements should be submitted to Hope office in El Geneina , El Salam Area, House No. (207) East Bashir Clinic, West Darfur State by hand or submit scan document to HOPE

Email: hopesudan.kh@gmail.com Deadline: 20 February 2025

- Details Offer.
- Company Profile included relevant achievements.
- Copies for all company's certificates.

يجب تقديم المتطلبات أدناه إلى مكتب هوب : حي السلام، منزل رقم (207) شرق مستوصف بشاير / الجنينة، ولاية غرب دارفور.

باليد أو إرساله إلى البريد الإلكتروني لهوب hopesudan.kh@gmail.com الموعد النهائي: 20 فبراير 2025

- تفاصيل عرض الأسعار.
- ملف الشركة أو التوكيل يتضمن الإنجازات ذات الصلة.
- نسخ عن جميع شهادات الشركة أو التوكيل.

سيتم تقديم مطلوبات المناقصة إلى مكتب هوب الجنينة المذكور في هذه المستند، للإستفسار يمكنك الإتصال على مدير المشتد روات : 0120023500/ 0120023533/ 0916666999/ 0120023522

أو الإستفسار عبر الإرسال إلى البريد الإلكتروني: hopesudan.kh@gmail.com

Thank you.
Yours' Sincerely,

شكرا لك.

مع خالص التقدير ،

Mr. Osman Ahmed Belal, Country Director, HOPE

السيد/ عثمان أحمد بلال ، المدير القطري ، هوب